
 

OBČINA ČRENŠOVCI 

 

ZAPISNIK 10. SEJE ODBORA ZA KOMUNALO IN INFRASTRUKTURO, 

 ki je bila 3.2.2014  ob 15.30 uri v sejni sobi Občine Črenšovci. 

 

Prisotni člani: Mirko ŠERNEK,  Anton RADMAN,  Vladimir ŽALIK,  Ivan RAJ,   Dušan 

DERVARIČ, Jure TIKVIČ.  

Odsotni: Dejan BALAŽIC 

Ostali prisotni: Anton TÖRNAR,  Milena ANTOLIN in Stanko LEBAR. 

 

Sejo je vodil  predsednik odbora  Ivan RAJ ter predlagal naslednji dnevni red: 

 

1. Pregled zapisnika 9. seje odbora  

2. Obravnava predloga o oblikovanju novih cen oskrbe s pitno vodo ter odvajanja in  

    čiščenja odpadnih voda na območju občine Črenšovci v letu 2014 

3. Razno 

 

 

Ad/1 

Zapisnik 9. seje odbora je bil potrjen v predloženi obliki. 

 

Ad/2 

Župan Anton TÖRNAR je v uvodu predstavil vsebino Elaborata o oblikovanju cen storitev 

obveznih gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno vodo ter odvajanja in čiščenja odpadnih 

voda. 

Poudaril je, da dokument pripravljen v skladu z  novo Uredbo o metodologiji za oblikovanje 

cen storitev  omenjenih javnih gospodarskih služb. 

Po pregledu in proučitvi vseh kalkulativnih elementov za izračun cene gospodarske javne 

službe oskrbe s pitno vodo so se člani odbora strinjali s predlagano višino vodarine ter s 

predlagano višino omrežnine za vodovod. 

 

V zvezi s predlogom cene za odvajanje in čiščenje odpadnih voda so prisotni predlagali, da 

naj se pri izračunu omrežnine upošteva 90% zmanjšanje amortizacije kar bi pri končni 

vrednosti cene pomenilo manjšo letno obveznost za posameznega uporabnika. 

Člani odbora so predlagali, da se do seje OS, elaborat dopolni z upoštevanjem zgoraj 

navedenih predlogov. 

 

Ad/3 

- G. Vladimir Žalik je predlagal, da bi bilo potrebno razmisliti o nabavi dodatnih priključkov 

za večnamenski stroj, ki je bil nabavljen lansko leto in s katerim se zaenkrat izvaja košnja 

igrišč ter zelenic.  

- G. ŽALIK je postavil vprašanje, kako daleč so postopki v zvezi s spremembami in 

dopolnitvami občinskega prostorskega načrta. Stanko LEBAR je povedal, da je (po navedbah 

pripravljavca – ZEU Murska Sobota)  največ časa zahtevala izdelava celovite presoje vplivov  

 

 

 

 



na okolje, dokument pa je bil ob koncu prejšnjega leta posredovan na pristojno službo 

Ministrstva za kmetijstvo, ki  mora v zvezi s tem podati mnenje. 

 

Po pridobitvi navedenega mnenja bo organizirana javna razgrnitev, pred o končno potrditvijo 

sprememb in dopolnitev Odloka o občinskem prostorskem načrtu,  pa je u potrebo pridobiti še 

soglasja vseh pristojnih inštitucij. 

člani obora so predlagali, da  naj informacijo v zvezi z navedeno problematiko, podajo 

predstavniki podjetja ZEU Murska Sobota,na naslednji seji Občinskega sveta. 

- G. DERVARIČ Dušan je vprašal, kdaj se bodo nadaljevala dela na izgradnji vodovodnega 

sistema. 

-  G. župan je povedal, da naj bi izvajalec z deli nadaljeval  po 15.2.2014. 

- G. Ivan RAJ je predlagal, da naj bi se v sklopu izgradnje vodovodnega omrežja v bližino 

kanalizacijskih prečrpališč postavili hidranti, s čemer bi bilo omogočeno lažje izpiranje 

prečrpališč. 

- G. Vladimir ŽALIK je predlagal, da se na gozdni cesti, ki vodi v »Žiškovsko jovšje« izvede 

nekaj propustov s čemer bi bila omogočena večja dostopnost gozdnih površin na levi strani 

ceste. 

 

Seja odbora je bila končana ob 18.00 uri. 

 

 

Zapisal: Stanko LEBAR 

 

 

                                                                                                                 Predsednik  

                                                                                         Odbora za komunalo in infrastrukturo: 

                                                                                                                 Ivan RAJ 

 

 


